
 

För dig som bor i LSS-bostad eller arbetar på daglig verksamhet 

 

 

Du är välkommen till Kungsholmens bibliotek där vi ses i det här 

rummet.  

Det ligger på plan 2. 

Det finns hiss dit.  

 
Liv Fridell Holmgren från 
Kungsholmens bibliotek 

När du kommer möter du Liv Holmsten som jobbar på biblioteket. 

 

Johanna Bergsten kommer berätta om EU-valet. 

EU betyder Europeiska Unionen.  

9 juni 2024 är det EU-val i Sverige. 

  
Johanna Bergsten från 
Studieförbundet Vuxenskolan 

Johanna berättar om vad EU är och hur du kan rösta i EU-valet.  

Liv berättar var du kan hitta mer information 

och läsa mer om EU-valet. 

Du kan ställa frågor. 

Rösta i EU-valet! 
Hur gör du?  



 

  
Bullar 

Sen bjuder biblioteket bjuder på bulle, saft, kaffe och te.  

Det är gratis. 

 
Två som röstar i ett valbås 

Sedan får du prova att rösta.  

Du provar att rösta i ett valbås. 

Var: Kungsholmens bibliotek, St Eriksgatan 33, 112 39 Stockholm 

När: Lördag 1 juni klockan 13.00 - 14.45 

Anmälan: Anmäl dig genom att gå in på denna länk: 
https://beta.biblioteket.stockholm.se/evenemang/rosta-i-eu-valet-hur-gor-du-
1 
Tryck ”boka plats” och följ instruktionerna. 
Eller ring till Kungsholmens bibliotek och be dem boka en plats till dig.  
Telefonnumret är 08-508 30 700 .  
 

Kostnad: Det är gratis. Men du ska anmäla dig i förväg.  
Antalet platser är begränsat så det kan bli fullbokat. 

Hitta hit: Åk hit med tunnelbana till Fridhemsplan eller med buss 4 till Fridhemsplan. 

 

 
Så här ser entrén till biblioteket ut.  
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Här är en karta där tunnelbanan 
och biblioteket är utritat. 
 
 
 
Arrangemanget är ett samarbete mellan Stockholms stad  
och Studieförbundet Vuxenskolan Stockholm. 


